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f

Z POSTEDZENIA KOMISJI REWIZYJNEJ
W DNIU 18 LUTEGO 2OO5 ROKU.

Komisja Rewizyjna rozpoczqla posiedzenie o godz. 1100 w sktadzie
wg. listy obecnoÉci stanowiqcej zalqcznik do niniejszego protokolu,
wg. nastEpuj 4cego porz4dku:

1. Sprawozdanie z pracy Komisji w 2004 roku.
2. Opracowanie planu pracy Komisji na 2005 rok.
3. Analiza materialów na sesjg.
4. Sprawy róizne.

Na wstqpie Przewodniczqcy Komisji pan Pawel Smor4g przywital
wszystkich radnych, oraz przybylego na posiedzenie Burmistrza J. WoZniaka.
Pan Przewodniczqcy zaproponowal rozpoczEcie posiedzenia od analizy
materialów na sesjg.

Ad.3
Pozycja nr 3.
Przyj qcie porzqdku obrad.
Glos zabral radny S. Barariski z propozycj4 postawienia wniosku

o wycofanie z porzqdku obrad punktu 17,który brzmi: ,,(Jchwala w sprawie
utworzeni.a spólki z ograniczonq odpowiedzialnoíciq". Swoja propozycjq
motywujE tym,i2 pracownicy Zakladu Wodoci4gów iKanalizacji nie wyra2ajq
zgody na przeksztalcenie zakladu w spólkE z o. o., tylko w zakLad budzetowy.
Swiadczy o tym przeprowadzona ankieta w tym zakladzie, gdzie okolo 80%
zalogi chce przeksztatció Zal<Iad Wodoci4gów w jednostkp budzetowq( Ankietq
odczytal Przewodníczqcy Komisji) Utworzenie spólki z ograniczon4
odpowiedzialnoríciqpoci4ga za sobqdodatkowe koszty np: wynagrodzenie jakie
Gmina bqdzie ptacila cztonkom Rady Nadzorczej. Radny K. Chalupka popart
propozycjp radnego S. Barariskiego o wycofanie punktu 17. Nie zostala nam
przedstawiona sytuacja finansowa tego zaldadu, nie znamy jego maj4tku
trwalego, kosztów i przychodów dlatego trudno jest ocenió nam ezy
przeksztalcenie tego zakladu w spótkq z o.o. jest uzasadnione - powiedzial
radny K. Chalupka. Nie mo2na wycofaó tego punktu, Zaklad Wodoci4gów
i Kanalizacji musi zostaó przeksztalcony, a co do formy jego przeksztalcenia
zadecydujecie Wy - Radni powiedzial Burmistrz J. WoZniak. Dlatego
proponuje aby treéó tej uchwaly brzmial'a: ,,(Jchwala w sprawie przeksztalcenia
Zakladu Wodociqgów i Kanalizacji w innq formq organizacyjnq".

Glos w tej sprawie zabral Przewodniczqcy Komisji mówi4c,
2e wprowadzenie zmiany w treéci tej uchwaly pozwoli radnym wypowiedzieó
siQ i zadecydowaó która forma przeksztalcenia bEdzie korzystniejsza dla
zakladu.



Jest to sprawa bardzo powa2na i aby podj4ó wlaéciw4 decytlq musimy
dokladnie przeanalizowaó sytuacjq tego zakladu. NastEpnie odczytal radnym
protokól Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie wyst4pienia
pokontrolnego w Zakladzie Wodoci4gów i Kanalizacji.

Po przeczytaniu protokolu Pan Przewodniczqcy zwróctl siq do Radnych, aby
jeszcze raz Wpowiedzieli siq w sprawie wycofania punktu 17 z porz4dku
obrad, bqdL zmiany jego treÉci.

Glos zabrat Burmistrz J. WoZniak mówi4c,, aby przed podjgciem decyili
radni wysluchali kierownika Zakladu Wodoci4gów i Kanalizacji, który ma
przybyó na posiedzenie Komisji.

Po burzliwej dyskusji Komisja Rewizyjna postawila wniosek:
WNIOSEK I
Wycofanie z porz4dku obrad punktu 17, który brzmi

,,Uchwala o utworzeniu spólki z ograniczonqodpowiedzialnoSci4".

Pozycja nr 4. 
Jednogloínie zA

Przyjqcie protokolu z poprzedníej sesji.

Komisja uwag nie wniosla.
Pozycja nr 6.
Sprawozdanie z pracy Burmistrza miqdzy sesjami.

Komisja uwag nie wniosla.
Pozycja nr 7
Sprawozdanie z wykonania uchwal Rady podjQtych na poprzedniej sesii.

Komisja uwag nie wniosla.
Pozycja nr 9
Sprawozdanie z dzialalnoici Komisji Budzetu i Mienia Komunalnego w roku
2004.

Komisja uwag nie wniosla.
Pozycja nr l0
Sprawozdanie z dzialalnoici Komisji Rewizyjnej w roku 2004.

Przewodniczqcy Komisji odczytal sprawozdanie z pracy Komisji Rewizyjnej
za 2004 rok i zwrócll siE do radnych z pytaniem czy akceptuj4
to sprawozdanie. Poniewa2 radni nie wnieÉIi zadnych uwag Komisja przyst4pila
do glosowania.

Jednogloínie Za
p r4i e c i e m s pr aw o z dani a z dz i al a I n o í c i Ko mi sj i Rew izl¿i ne-i

w roku 2004.
Pozycja nr 11.
Sprawozdanie z dzialalnoici Komisji OiwiaQ, Kultury, Zdrowia i Opíeki

Spolecznej w roku 2004.
Komisja uwag nie wniosla.



Pozycja nr 12.
Sprawozdanie z dzialalnoíci Komisji Rolnictwa i Integracji z r.Iniq

Europejskqw roku 2004.
Komisja uwag nie wniosla.

Pozycja nr 13.
Sprawozdanie z dzialalnoící Komisji Gospodarki Komunalnej i Porzqdku

Publicznego w roku 2004.
Komisja uwag nie wniosla.

Pozycja nr 14
Uchwala w sprawie przyjqcia planów pracy Komisji Rady Miejskíej

w Jqdrzejowie na 2005 rok.
Radny S. Baraúski zaproponowal aby w tegorocznym planie pracy Komisji

(obok statych pozycji) uwzglgdnió kontrolq jednego bqdL dwóch za\<Iadów
w ci4gu roku.

Nastppnie Komisja przyst4pila do opracowywania tegorocznego planu
pracy i jego przeglosowania.

Jednogloinie Za
pr4ieciem planu praqt Komisji Rewi4¡jne-i na 2005 rok.

Zaakceptowany plan pracy Komisji Rewizyjnej zalqczam do powy2szego protokolu.

Przerwa 12:05 - 12:15
Pozycja nr 15.
Uchwala w sprawie wyrazenia zgody na zamianq nieruchomoící

komunalnej na ni eruc ho mo i ó s t anow iqc q w s pótwlas no í ó o s ó b fizy czny c h.
Burmistrz J. WoZniak przypomnial zebranym radnym, 2e zamiana tych

nieruchomoéci wi4ze sig z budow4 drogi publicznej na osiedlu Murawiec IL

Komisja uwag nie wniosla.
Pozycja nr 16.
Uchwata w sprawie wyrazenia zgody na wydzier2awienie nieruchomoici

komunalnej na okres dluzszy niz trzy lata.
Przewodniczqcy Komisji poprosil o przybycie na posiedzenie Naczelnika

Wydzialu Rolnictwa - pana W. Abramowicza, w celu wyjaÉnienia radnym
wszelki ch wqtp liwo éc i dotycz4cych wy dzier2awi anej ni eruchomo é c i.

Jako pierwszy gtos w tej sprawie zabral radny S. Fiutek pytajqc
o powierzchniE tego lokalu, wysokoíó czynszu, dochody jakie przynosi on
Gminie.

Pan W. Abramowicz wyjaénil radnym, 2e jest to nieruchomoéó
przy ul. KoÉcielnej, a jej najemc4jest Pan Bolwiriski (Restauracja CENTRUM).
Powierzchnia tego lokalu wynosi I33 m' , a czynsz za v,rynajem lokalu wynosi
1947 zl miesigcznie + podatek VAT. Najemca lokalu jest równie2 dzierLawc4
zadaszonego placu przed lokalem uZytkowym na okres sezonu letniego
(5 miesigcy). Czynsz za dzierLawE tego placu wynosi 219 zl miesiEcznie



+ podatek VAT. Pan Bolwióski zamierza zmodernizowaó swój zaklad
gastronomiczny i w tym celu ubiega sip o dotacjE z funduszów europejskich.
Jednym z warunków uzyskania Érodków pieniqznych jest wladanie
nieruchomoéciE w formie wlasnoÉci lub dlugoterminowej dzier?av,ry. Dlatego
te2 zwrócil siQ do Gminy o wyrahenie zgody na wydzierlawienie
nieruchomoÉci na okres dluZszy niLtrzy lata.

Pan Przewodniczqcy zwrócil siQ do Naczelnika Wydzialu Rolnictwa
z pytaniem czy np. w roku 2003 pan Bolwiúski przeprowadzal remonty lokalu
i czy w zwiqzku ztym uzyskal jakieó ulgi remontowe.

Pan Bolwiúski w 2003 nie wystgpowal do Gminy o zezwolenie
na przeprowadzenie remontu I okalu odpowied zial pan W. Abramowicz.

Glos w tej sprawie zabral radny S. Fiutek pytaj4c Naczelnika
czy np. z chwil4 wykupu tego lokalu pan Bolwiúski mógtby sobie odliczyó
poniesione koszty na jego modemizacjE.

Nie jestem w stanie odpowiedzieó na to pytanie bez wczeéniejszego
przeanalizowania wszystkich materiatów dotyczqcych dzierLawy tego lokalu
odpowied zial \\aczelnik W. Abramowicz.

Radny K. Chalupka obawia siQ czy nieruchomoSó fa nie przejdzie
po jakimS czasie na wlasnoéó najemcy przez zasiedzenie.

Naczelnik W. Abramowicz rozwiewa w4tpliwoéci radnego mówi4c, 2e nie
ma takiej mozliwoéci aby dzierLawca stat siQ wtaécicielem gruntu
i nie przysiuguje mu prawo do zasiedzenia.

Pan Przewodniczqcy zapytal Naczelnika: gdyby doszlo do sprzedaly
nieruchomoSci (np. po zakohczeniu okresu dzierlawy) czy najemca lokalu
bEdzie mógl zwróció siQ do Gminy o zwrof poniesionych kosztów na
modernizacjg lokalu.

MoZe siQ tak zdarzyó, ale na dziei dzisiejszy nie jestem w stanie
precyzyjnie Paústwu odpowiedzieó na to pytanie. Zasadq jest, 2e jeZeli ktoé
inwestuje na nie swojej nieruchomoéci to obowi4zkiem wlaéciciela jest
rozhczyó siq po zakohczeniu okresu dzierLaw z dzierLawcq z poniesionych
nakladów. Do tej pory poniesione naklady przez pana Bolwiúskiego na
modernizacjE lokalu byty rozliczane w czynszu dzierlawnym w oparciu
o przedstawiony kosztorys.

Pan Przewodniczqcy zwróc|l siQ do Pana Burmistrza z pytaniem
czy dotychczasowa umowa zawarta z panem Bolwiúskim, nie pozwala mu na
uzyskanie Érodków z funduszu europejskiego.

Burmistrz J. WoZniak poinformowal, 2e umowa ta najprawdopodobniej nie
jest przeszkod4 w uzyskaniu tych Srodków, ale musi to dokladnie sprawdzió.

lf zwiqzku z powyzszym Komisja nie ustosunkowala siq co do omawianej
uchwaly.

Pozycju nr 17
Uchwala w sprawie utworzenia spólkí z ograniczonq odpowiedzialnoícíq.
Komisja omawiajqc pozycjq 3 ,,PrzyjEcie porz4dku obrad" wnioskowala

o wycofanie pozycji 17 z porz4dku obrad.



Pozycja nr 18.
Uchwala w sprawie desygnowania przedstawicieli organu prowadzqcego

do komísji konkursowej dla wylonienia kandydata na stanowisko dyrektora
Szkoly Podstawowej w Rakowie.

Pan Burmistrz J. WoZniak poinformowal, 2e zmienily siQ przepisy
w sprawie desygnowania przedstawicieli do komisji konkursowej dla
wytonienia kandydata na stanowisko dyrektora. Dotychczas Burmistrz mógl
powolaó tak4 komisjq w drodze zarzqdzenia, a obecnie musi byé powolana
uchwal4 przez Radq Miejskq.

Po krótkim wyjaénieniu Burmistrza, Komisja postawila wniosek:
WNIOSEK 1
Wyznaczenie trzech radnych z terenu, gdzie bpdzie odbywal sig
konkurs na dyrektora szkoly.

Jednogloínie Za

Pozycju nr 19.
Uchwala w sprawie lila,uidacji Szkoly Podstawowej w Brusie na rzecz

przeksztalcenia tejie Szkoty w Filiq Szkoty Podstawowej w Rakowíe.
Burmistrz J. WoZniak podkreÉlil radnym, 2e nie jest to Zadna likwidacja

szkoly, a jedynie utworzenie Fili Szkoty Podstawowej w Rakowie. Szkota
ta bEdzie istniata w dalszym ci4gu, tylko jako szkola filialna. Przeksztalcenie
tych szkól ( * Brusie i w Zagaju) podyktowane jest trudn4 sytuacj4 w oéwiacie
ale równi e2 ni2em demografi cznym.

Po wysluchaniu wypowiedzi Burmistrza Komisja przyst4pila do glosowania
zaprzyjqciem uchwaly.

Za - I glos

o,ffio,,
Pozycja nr 20.
Uchwala w sprawie lihuídacji Szkoty Podstawowej w Zagaju na rzecz

przeksztalcenia tej2e Szkoty w Fíliq Szkoly Podstawowej l{r 2 w Jqdrzejowie.
Komisja przyst4pila do glosowania za przyjgciem uchwaly.

Za - I glos

,rffio*
Pozycja nr 21.
Uchwala w sprawie zapewnienia warunków do osiedlenia siq w Polsce

rodziny repatriantów z Kazachs tanu.
Pan Burmistrz J. Woániak przedstawil krótko radnym rodzinE paústwa

Komadynko, któr4 Gmina Jgdrzejów zaprasza do osiedlenia siE na pobyt staly.
Pan Jerzy Komadynko najprawdopodobniej bgdzie zatrudniony w Zakladach
Mechanic zny ch .,BIFAMET".



Ludzie ci byli zmuszeni do opuszczenia swojego kraju. Je2eli My jako

Gmina mozemy stworzyó im dogodne warunki do Zycia to sprowadámy
t4rodzinq - powiedzialBurmistrz J. Wo2niak.

Komisja uwag nie wniosla.

Pozycju nr 22.
(Ichwala w sprawíe wspólpracy Gminy Jqdrzejów ze spolecznoíciq

lokalnq miasta Reichenbach am Vogotland (Republ ika Federalna Niemiec).

Komisja uwag nie wniosla.
Pozycja nr 23.
Sprawozdanie z wykonania gminnego programu profilaktyki

i rozwiqzTnvania problemów alkoholowych w roku 2004 uchwalonego uchwalq
lttr XVIill83/04 Rady Miejskiej z dnia 29.01.2004r., zmíenionego uchwalq
lVr XX/201/04 z dnia 28.04.2004r. i uchwalq l{r XXVIII/252/04 z dnia
9.I2.2004r.

Przewodniczqcy w skrócie zanalizowal sprawozdanie z wykonania
gminnego programu profilaktyki i rozwiqzywama problemów alkoholowych
w roku 2004. Nastqpnie zwróctl siE do radnych z pytaniem czy majqjakieé
uwagi doty czqce powy 2szego sprawo zdania.

Glos zabral radny S. Baraírski pytaJqc o wysokoéó wynagrodzenia
Gminnej Komisj i Rozwi4zywania Problemów Alkoholowych.

Dla rozwiania wszelkich niejasnoéci w tej sprawie na posiedzenie
Komisji zostal zaproszony Burmistrz S. Nowak oraz pani A. Kiljan.
Pani A. Kiljan wyjaénita radnym, ze jest to komisja w sklad której wchodzi
7 osób, a ka2da z nich pobiera 70 zl brutto wynagrodzenia miesiqcznego
( w tym 2 osoby z komisji dobrowolnie zrzelúy siQ pobierania wynagrodzenia).
Zbiera siq równie2 raz w miesiqcu tzw. podkomisj a trzy osobowa, która tak2e
otrzymuje wynagrodzenie w wysokoéci 70 zL dla kahdego czlonka. Natomiast
sekretarz komisji zajmulqca siQ calq dokumentacjq otrzymuje 300 zl
miesiecznie.

Komisja uwag nie wniosla.
Pozycjo nr 24
Uchwala w sprawie gminnego programu profilaktyki i rozwiqzywania

problemów alkoholowych na rok 2005.
Burmistrz S. Nowak poinformowal radnych, 2e na realizacjg tego

programu w 2005 roku przeznaezono 370 tysigcy zlotych. Zmienit siE równie?
sposób przyznawania poszczególnym podmiotom tych pienipdzy.
W odróznieniu od roku ubieglego bEdq oglaszane konkursy na realizacjq
poszczególnych zadaí.

W zwiqzku z tym podmioty przystppujqce do konkursu bedq musialy
przedstawió swoje propozycje oferty. Stqd niezadowolenie niektórych
instytucji powiedzial Burmistrz S. Nowak.



Po wysluchaniu Burmistrza S. Nowaka Przewodniczqcy Komisji wraz
zradnymi przeanalizowal dol4czone zatqcznlki do powy2szej uchwaly.

Podsumowujqc prowadzon4 dyskusjq nad programem profilaktyki
i rozwiqzywania problemów alkoholowych nale2y dbaó o to aby objaó nim jak
najwigcej mtodzie?y. Dlatego nale2y wspieraó kluby sportowe, strzelectwo czy
inne aktywnie dziatajqce organizacje, które skupiaj4 wokól siebie mlodzieL
i ludzi dotkniptych problemem alkoholowym - powiedzial Przewodnicz4cy
Komisji. Nastqpnie zapytal pana Burmistrza Nowaka kto na dzien dzisiejszy
bqdzie mó gt otr zy maó p i eni 4dze na r ealizacj p wy znaczonych zadah.

Burmistrz Nowak poinformowal radnych, ze tylko te podrnioty które majq
osobowoéó prawnq. Na przyklad w dziedzinie sporlu pieni4dze otrzymaly min.
Klub Sporlowy ,, Naprzód", ,,Piaskowianka" , ,,, Zry?', Plywalnia czy LOK.
Przewodniczqcy Komisj i oglosil przerwQ.

Przerwa 14 :05 - 12:15

Radny K. Chalupka zapytal Burmistrza Nowaka dlaczego Klub Sporlowy
,,Naprzód" otrzymal aZ 90 tys. zl. Kwota ta nie jest przeznaczonajedynie na
dzialalnoÉó tego klubu, ale równiel na utrzymanie obiektu sportowego.
Najprawdopodobniej na terenie naszego miasta bEdq organizowane tegoroczne
doZynki wojewódzkie i z tych wlaénie pienigdzy bEdziemy musieli doposazyó
obiekt wyjaÉnil Burmistrz S. Nowak.
Po wysluchaniu Burmistrza Komisj a przystryila do glosowania za projektem

powyLszej uchwaly.
Za - 3 gloqt

Przecíw - 0 glosów
Wstr4'malosie-2 glo*

Pozycja nr 8.
Uchwala w sprawie uchwalenia budzetu miasta i gminy na 2005 rok.

Anahzq projektu budzetu Miasta i Gminy JEdrzejów na 2005 rok Komisja
rozpoczEla od wydatków inwestycyj nych.

Burmistrz J. WoZniak przedstawil radnym poprawiony plan wydatków
inwestycyjnych na 2005 rok.

Po przeanalizowaniu planu radny S. Barariski uwa2a. 2e kwota 50 tysigcy
zloty przeznaczona na drogi Sudól - Wilanów, Lasków - Dziadówki jest nie
wystarczalqca.

IJwazam,2e kwota ta pozwoli na remont tych dróg, poniewaz odcinek
drogi Lasków - Dziadówki wymagaj4cy modernizacji jest niewielki
(okolo 150 m) co pochlonie niecale 20 tys. zl - odpowiedzial Burmistrz
J. Wozniak. Istnieje równieZ mozliwoSó dofinansowania tych dróg z Funduszu
Ochrony Gruntów Rolnych, st4d na drogE w Sudole najprawdopodobniej
bqdzie pÍzeznaczone aL 70 tysigcy zlotych.

JeLeIi Gmina faktycznie uzyska te pieni4dze to bgdzie najwiqksza inwestycja
drogowa - podsumowat Przewodniczqcy Komisji.



Burmistrz J. WoZniak poinformowal radnych o zmianach w projekcie
zakonczenia budowy bloku komunalnego. Pocz4tkowo przewidywano
zrealizowanie w tym roku tylko I etapu ( przeznaczono na to 60 tys. zl.).
Poniewa2 jest mo2liwoéó zrealizowania II etapu po cenach wynegocjowanych
z mo2liwoéci4 zaoszczgdzenia okolo 100 tys. zl., Burmistrz L. Kapcia po
negocjacj ach z pani4 Skarbnik zaproponowal zamkniEcie tej inwestycji w tym
roku - poinformowal Burmistrz J. WoZniak.

Zakonczenie inwestycji w roku biez4cym jest korzystne dla Gminy
powiedzial Burmistrz.

Glos zabral Przewodniczqcy Komisji mówi4c, 2e jeleli gmina chce
rozpoczqó II etap inwestycji to musi v,ryloZyó okolo 600 tysipcy zlotych.

Burmistrz J. Woániak odpowiedzial, 2e korzystniej jest zakoiczyó
tg budowE w tym roku, ni2 póíniej z uwagi na poniesienie nilszych kosztów.
Jest to udokumentowane. W pierwszym etapie ma byS oddane l1 mieszkaú
i w drugim równieZ 11 mieszkaú.

Skad gmina bEdzie miala pieni4dze na realizacjq II etapu - zapytal
Przewodniczqcy Komi sj i.

Burmistrz S. Nowak poinformowal, 2e najprawdopodobniej Gmina
bqdzie ubiegala siQ o kredyt. Natomiast mamy dostaó pieniqdze
z Zintegrowanego Programu Rozwoju Regionalnego, które przeznaczymy
na zaplanowan4 budowg boisk, a z kolei pieni4dze przeznaczone na budowg
boisk wykorzystamy na zmniejszenie zaciryniqtego kredytu - dodal Burmistrz
J. WoZniak.

Radny K. Chatupka zapytal dla kogo bedq te mieszkania.
W szczególnoéci chcemy aby otrzymali je mlodzi mal2onkowie których nie
staó na kupno mieszkania po cenie rynkowej odpowiedzial Burmistrz
J. WoZniak. Nie ma jeszcze sporzEdzonego regulaminu przydzialu mieszkari.

Przewodniczqcy poprosil o przybycie na posiedzenie Naczelnika
Wydziatu Inwestycji - K. Wójcika w celu bli2szego wyjaénienia sprawy
dotycz4c ej zakonczen i a budowy b I oku komunalne go.

Przewodniczqcy Komisji zwrócil siQ do przybylego na posiedzenie
Naczelnika Wydzialu Inwestycji z pytaniem czy zrealizowanie w roku
bie2qcym tylko I etapu budowy jest mozliwe z technicznego punktu widzenia.
Pytam dlatego, 2e realizacja II etapu wiqzaó sig bEdzie z uszczupleniem puli
pienipdzy jukq Gmina przeznacza na modernizacjq dróg.

Tak jest to mo2liwe, ale nam jako gospodarzom miasta powinno zaleAeó
na jak najszybszym i estetycznym wykonaniu zadania powiedziat
K. Wójcik. Zrealizowanie II etapu budowy bloku komunalnego w 2005 roku
pozwoli Gminie zaoszczgdzió dodatkowe érodki pieniEzne.

Na posiedzenie Komisji przybyl Burmistrz L. Kapcia.
Przewodniczqcy Komisji zwrócil siE do radnych z pytaniem czy majq

jeszczejakieÉ w4tpliwoéci co do projektu budzetu miasta i gminy na 2005 rok.
Glos zabral radny S. Baraúski. Analizuj4c dotacje z budzetu jest

wyszczególniona pozycja - dla upowszechnienia kultury fizycznej - 108
tysiqcy zl. Pytam komu przyznane sqte pieniqdze.



Pieni4dze te zostan4 rozdzielone pomigdzy podmioty,
które przedstawily swoje oferty np. Plywalnia, LOK, NADIR, Kluby
Sportowe - odpowiedzial Burmistrz L. Kapcia.

W sprawie proiektu budZetu miasta i sminv na 2005 rok

Komisja uwag nie wniosla.

Przewodniczqcy Komisji zapytal Burmistrza o Ciuchcip Ekspres
Ponidzie.
Burmistrz Woániak wyjaénil, 2e na ciuchciq przeznaczono 75 .164 zl. Jesteémy
bowiem jednym z najwiqkszych udzialowców tej spólki, obok Urzqdu
Marszatkowskiego. Ciuchcia Ekspres Ponidzie zaliczana jest
do najwiEkszych zabytków naszego regionu co obliguje nas do jej
promowania.

Radny K. chalupka zapytal czy planowana jest rozbudowa trasy
kolejowej ciuchci.

Planowana jest rozbudowa trasy kolejowej za miasto Piriczów
w kierunku Chrobrza. Cala trasa bgdzie rozpoczynala sig jak dotychczas
w naszym mieécie.

Poniewaz przy omawianiu pozycji 17 ,,(Jchwala w sprawie zamiaru
ufworzenia spótki z ograniczonq odpowiedzialnoicíq" bylem nieobecny
chciaibym ustosunkowaó siQ do postawianego przez Panstwa wniosku
o wycofanie jej z porzqdku obrad - powiedzial Burmistrz L. Kapcia. Nie mogp
uwzglgdnió, poniewa2 mam odgórne zalecenie na przeksztalcenie Zakladu
Wodoci4gów i Kanalizacji. Glos zabral Przewodniczqcy wyjaéniaj4c
Burmistrzowi, 2e Komisja Rewizyjna jest za przeksztalceniem zakladu, ale
w inna formE organizacyjnq.

Uwa2am, 2e przeksztalcenie zakladu w proponowanq spólkE z o. o. jest
uzasadnione. Spótka prawa handlowego ma wypracowaó zysk. Jeleli nie
przynosi zysku oglaszanajest jej upadloéó. W przypadku zakladu budzetowego
w razie poniesienia strat zaklad w dalszym ci4gu istnieje i z roku na rok
pogarsza sig jego sytuacja. Wi4ze siE to z dodatkolvymi kosztami jakie Gmina
ponosi w zwiqzku z jego utrzymaniem - wyjaÉnil Burmistrz L. Kapcia.

Przeksztaicenie Zakladu Wodoci4gów w spólkg z o.o. wiqzaó siq bgdzie
z powolaniem Rady Nadzorczej i za to równiez bgdziemy musieli zaplació
powiedzial radny S. Baraúski.
Rada Nadzorcza to organ, który ma staó na straly osi4gnigcia zysku
ale równieL realizowania powierzonych zadah temu zakladowi. Przeksztatcajqc
Zaklad Wodoci4gów w spólkE z o. o., Gmina nie bEdzie musiala go juL
dotowaó, a w dalszym ci4gu pozostaje 100% udzialowcem - odpowiedziat
Burmistrz L. Kapcia.

Glos zabral Przewodniczqcy proponujEc aby w pierwszej kolejnoéci
przygotowaó Zaktad do reorganizacji, robi4c go jednostk4 budzetow4.



a ewentualnie w razie z\ego funkcjonowania przeksztatció w innq formE
organizacyjnq.

Ad.3
Na koniec Pan Przewodniczqcy zwrócil siQ do przybylego

na posiedzenie Naczelnika Wydziaiu Rolnictwa - pana W. Abramowicza
w sprawie sprzeda?y dzialki w Podchojnach. Czy dziatka ta zostala sprzedana
ponizej ceny przetargu tak jak twierdzi radny S. Baraúski.

Dzialka ta zostala przeznaczona do zbycia w drodze przelargu uchwal4
R. M. w Jqdrzejowie. Odbyly siQ dwa przetargi zakonczone wynikiem
negatywnym (nie zostala sprzedana). W zwtqzku z tym sprzedano
nieruchomoÉó w trybie negocjacji za cenQ nie wiele niZszq od ceny
wywolawczej. Jest to zgodne zprawem powiedzialpan W. Abramowicz.

Radn)¡ S. Baraúski zwrócil sie do Przewodniczacego o postawienie
wniosku:

Sprzedai nieruchomoSci, dzialek poniZej ich ceny szacunkowei -

uniewainió przetarg.
Przewodniczqcy zapytat Burmistrza WoZniaka, czy tak postawiony

wniosek jest zgodny z prawem.
Nie potrafiq odpowiedzieó na to pytanie, natomiast rozumiem intencje

i obawy radnego S. Baraúskiego. Jednak ostatecznym weryfikatorem wartoÉci
nieruchornoéci jest rynek dodal Naczelnik Wydziatu Rolnictwa
W. Abramowicz.

Radni przyst4pili do przeglosowania postawionego wniosku.

Za - 4 glo$t
Przeciw - 0 gtosów

Wstrzvmalo sie- I glos

Komisja Rewizyjn^ zakoírczyla posiedzenie o godz. 16 : 00.
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